معالجة آثار تغير المناخ الفعاليات الافتراضية للاتحاد البرلماني الدولي حول الدورة الكلاك لمؤتمر الأطراف COP28



انضموا إلى فعالياتنا الافتراضية في هذه التبادلات وفرص التعلم مع البرلمانيين من جميع المناطق، وكبار الخبراء والشركاء.

واستناداً إلى زخم الاجتماع البرلماني المقبل للاتحاد البرلماني الدولي في الدورة الـ82 لمؤتمر الأطراف (COP28)، يوفّر الاتحاد البرلماني الدولي منبراً للبرلمانيين والموظفين في البرلمانات للتفكير في التحديات المناخية الرئيسية، وتبادل

الدروس والممارسات، وصياغة حلول مشتركة.

ان الأرض في نقطة الغليان. تؤثر الآثار متعددة الأوجه لتغير المناخ على الناس والنظم الإيكولوجية، مما يزيد من أوجه عدم المساواة وينشىء نقاط ضعف جديدة.

سلسلة ندوات افتراضية عن الصحة في حالات الطوارئ المناخية:

- التأهب للتفاعل بين الصحة وتغير المناخ

(14 نوفمبر/تشرين الثاني 2023)

-المساواة الصحية في الاستجابة لحالات الطوارئ المناخية (25 كانون الثاني/يناير 2024)

- بناء المرونة: التغطية الصحية الشاملة في عصر تغير المناخ

الجبال والبرلمانات والهدف العالمي للتكيّف: الاستعداد للدورة الـ28 لمؤتمر الأطراف (COP28)

الافتراضية لتغير المناخ للاتحاد البرلماني الدولي

جدول الفعاليات



20 تشرين الثاني/نوفمبر 2023

22 شباط/فبراير 2024

للمزيد من المعلومات والتسجيل:



Addressing the impacts of climate change IPU virtual events around COP28



The planet is at a boiling point. The multi-faceted impacts of climate change affect people and ecosystems, increasing inequalities and creating new vulnerabilities.

Building on the momentum of the upcoming IPU Parliamentary Meeting at COP28, the IPU is providing a platform for parliamentarians and parliamentary staff to reflect on key climate challenges, share lessons and practices and shape common solutions.

Join our virtual events for these exchanges and learning opportunities with parliamentarians from all regions, leading experts and partners.

IPU climate change virtual events schedule



Mountains, parliaments and the Global Goal for Adaptation:

→ Preparing for COP28 (20 November 2023)

Webinar series on health in climate emergencies:

- Preparedness at the interface of health and climate change (14 November 2023)
- → Health equity in climate emergency response (25 January 2024)
- → Building resilience: Universal health coverage in the climate change era (22 February 2024)



Further information and registration at:

